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Zapytanie 

 

Szanowna Pani 

Justyna Małek 

Dyrektor MZUK Gliwice 

 

Dotyczy: Doposażenia placu zabaw przy ul. Słowackiego. 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

 

Mając na uwadze, iż decyzją Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego, który utrzymał  

w mocy decyzję Śląskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o odmowie pozwolenia  

na prowadzenie robót budowlanych w rejonie ul. Słowackiego pragniemy zwrócić uwagę  

na funkcjonujący tam plac zabaw dla dzieci. W opinii mieszkańców użytkujących między innymi 

wspomniany plac zabaw biorąc pod uwagę jego rozmiar zasadnym jest jego doposażenie.  

W związku z powyższym mając na uwadze, iż wspomniana decyzja Ministra prawdopodobnie 

„zabezpieczy” los między innymi placu zabaw pragniemy zwrócić się z prośbą o odpowiedź  

na następujące pytania: 

 

1) Czy jest możliwość doposażenia placu zabaw w dodatkowe urządzenia? 

2) Czy przewidziana jest ewentualna kompleksowa modernizacja placu zabaw w tym też jego 

powiększenie? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 


